
 

   

 

MOTIE 

Naar emissieloos vervoer en transport 

 

De gemeenteraad van Dordrecht, in vergadering bijeen op 22 september 2021, behandelend het 
agendapunt Zero-Emissie-Zone Stadslogistiek, 

constaterende dat: 

 bij de bespreking van de routekaart Zero Emissie voor Stadslogistiek in de commissie Fysieke 
Leefomgeving twijfels naar voren kwamen over de betaalbaarheid van de plannen voor met 
name kleine bedrijven; 

 anderzijds een aantal partijen pleitte voor verbreding tot uitstootvrij maken van alle verkeer 
en/of tot andere delen van de stad; 

 de routekaart de mogelijkheid open laat om in 2026 te besluiten dat er geen ZEZ komt, 

van mening zijnde dat: 

 gezien de nog steeds urgente klimaatproblematiek, de wenselijkheid van gezondere lucht, en de 
aantrekkelijkheid van het centrum terugdringen van gemotoriseerd verkeer i.h.a. en voertuigen 
op fossiele brandstof in het bijzonder geen uit- of afstel kan velen, 

verzoekt het college  

 te onderzoeken hoe een ZEZ voor (kleine) ondernemingen financieel beter haalbaar kan worden 
gemaakt, bijv. door voorzieningen voor transport as a service te stimuleren en te faciliteren 
en/of door (voor)financiering gemakkelijker te maken; 

 te onderzoeken wanneer en onder welke condities uitbreiding naar ZEZ voor alle verkeer en/of 
naar andere delen van de stad mogelijk is; 

 op basis van deze onderzoeken te komen tot voorstellen die ZEZ op zo breed mogelijke schaal 
realiseerbaar maken, 

 en gaat over tot de orde van de dag. 
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